
Spoštovani, 
pošiljam odgovore na Vaša vprašanja. Občina Mirna deluje od 1.7.2011, zato je marsikaj še na 
začetku. Prav s čebelarji pa smo tesno sodelovali še kot KS. 

1. Da, sadimo, vendar tega še nismo uredili s predpisom, ker smo zelo mlada občina. 
2. V naši občini leži znameniti Lanšprež, kjer gostuje Čebelarsko društvo Trebnje, v katerega so 

včlanjeni tudi naši čebelarji. 
3. Prav v okviru dejavnosti na Lanšprežu se odvija tudi turistična ponudba, a je vse še bolj na 

začetku.  
4. Ne. 
5. Na OŠ Mirna že leta deluje čebelarski krožek, čebelarji pa se vključujejo v učno vzgojni 

proces. 
6. Udeležujemo se njihovih prireditev, v okviru razpoložljivih sredstev finančno pomagamo pri 

obnovi in organizaciji dogodkov. 
7. Da, vedno se udeležimo tradicionalnega slovenskega zajtrka. 
8. Ko smo bili še krajevna skupnost, so čebelarji vedno dobili svoj prostor v našem Krajanu, zdaj 

pa objavljamo krajše prispevke v začasnem Informatorju. Prav tako imajo dostop do naše 
spletne strani. 

9. Za sedaj še nimamo protokolarnih daril. Ni pa izključeno, da se ne bi v prihodnosti glede tega 
povezali s čebelarji. 

10.  Občina spodbuja kmetovalce k regulativni uporabi kemičnih sredstev, kakor nas o tem 
obveščajo različni zavodi. 
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